
50 øre inkl mva for strøm er å håne velgerne. 
Politikerne er i brudd med energiloven. 

Vannkraften er fellesskapets ressurs, jfr. energiloven. Den er forvaltet feil!
I 1990 ble energiloven endret, da gjorde man strøm til en vare som kan 
selges til høyest mulig pris og gi produsent høyest mulig inntekt. 
Det må da være bra for eierne av kraftselskapene er kommuner, fylker og 
Staten. Og da kommer det fellesskapet til gode.
Men det gir ikke forbrukerne, fellesskapet, lavest mulig strømpris, tvert 
imot..Dette er målsettingen med energi politikken nedfelt i loven.
Det er ingen holdbare argumenter for å holde en høy strømpris over 
vinterhalvåret, det brukes ikke en kw mer enn nødvendig. Dvs. så mye 
strøm som skal til for å ha en god tilværelse i vinterkulden. 

All virksomhet er avhengig energi til lavest mulig pris. Det er reflektert i 
energiloven men ikke etterlevd av dagens politikere. 
All kraftproduksjon må over på statseide selskaper som produserer til 
kostpris. Energi er ikke en vare og skal følgelig ikke pålegges skatter og 
avgifter. 
Alt salg av energi til utlandet må stoppes. Dvs. gass-salget fortsetter til 
man finner å ville benytte gassen selv. Råoljen selges so før til 
markedspris. Drivstoff kan vi få til billigst mulig pris gjennom statsdrift og
bruk av avkastningen fra oljefondet. Også her gjelder kostpris på 
produksjon..

Energipolitikken må legges om i henhold til en energilov der energien er 
fellesskapets og betraktes som ressurs ikke en vare.


